
 
 

 

Aan de gemeenteraadsleden 
Peter Segers, schepen 
Pascale Mathé, schepen 
Luc Op de Beeck, schepen – ocmw-voorzitter 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 
Pascale Van Bael, directeur Burger en Samenleving 
Dorien Stammen, directeur basisschool 
Peter Anaf, dienst Gelijke Kansen 
Sam Hufkens, dienst Gelijke Kansen 
Katrien Abrams, cel onderwijs 
Leen Van den Putte, Gelijke Kansen 
Jan Claes, Aankopen 
Mario Peeters, Stadsbedrijven 
 
Pers 

 

 uw kenmerk  ons kenmerk  contactpersoon  datum 
    Commissie 5  Jan Van Rompuy  vrijdag 7 juni 2013 
 telefoonnummer  faxnummer  e-mail   
 014 44 33 42  014 43 92 75  jan.vanrompuy@turnhout.be 

 
 

Commissie 5 
 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 5.  Deze vindt plaats op woensdag 12 juni 
2013 om 19:30 uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 
- Goedkeuring verslag vorige vergadering 
- Charter Gezonde Gemeente 
- Organisatie aangepaste speelpleinwerking/vakantiedagopvang voor kinderen met een handicap + 

retributiereglement 
- Vraag van raadslid Paul Meeus ivm onderwijsbeleid 
- Vraag van raadslid Peter Roes betreffende kleuteronderwijs 
- Vraag van raadslid Marc Boogers betreffende schone kleren 
- Vraag van raadslid Reccino Van Lommel: Kansarmoedeplan voor jongeren in Turnhout 
- Punten agenda gemeenteraad 
- Uit het college 
- Varia 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Nic Van Heupen 
Commissievoorzitter 



Toelichting bij de agendapunten van commissie 5 van 12/06/2013 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
 
Charter Gezonde Gemeente 
Onze levensverwachting (jongens geboren in 2010: 78,6 jaar – meisjes geboren in 2010: 83,4 jaar) stijgt jaar na 
jaar en ons zorgsysteem behoort tot de beste ter wereld.  Toch blijven heel veel ziektes het gevolg van een 
ongezonde leefstijl en/of ongezonde omgeving en dit bovenop de toegenomen zorgvraag door de vergrijzing en 
de groter wordende gezondheidskloof.  Vandaag denken we daarom steeds meer aan preventie. Want een 
gezonde burger wordt minder ziek, zit beter in zijn vel, kost minder geld en kan bovendien actief aan de 
samenleving bijdragen. 
Het lokaal bestuur is het meest burgernabije niveau en dus uitermate goed geplaatst om een rol van betekenis te 
spelen. 
Geïnspireerd op de successen in de zorgregio Gent met het groeilabel ”Gezonde Gemeente” wil LOGO Kempen 
op vraag van Vlaams Minister voor Gezondheid Vandeurzen met het project “Gezonde Gemeente” Stad Turnhout 
helpen, adviseren en ondersteunen bij het continueren en ondersteunen van het lokaal gezondheidsbeleid. 
Reeds een 140-tal Vlaamse gemeenten besloten in te stappen. 
Doel van het project is om stapsgewijs te komen tot een structureel preventief gezondheidsbeleid en dit lokale 
beleid eenvormig te communiceren. Om dit doel te bereiken gaat LOGO Kempen met  Stad Turnhout een 
samenwerking aan die geformaliseerd wordt in een samenwerkingsovereenkomst.  
 
 
Organisatie aangepaste speelpleinwerking/vakantiedagopvang voor kinderen met een handicap + 
retributiereglement 
Stad Turnhout zal in samenwerking met het dagcentrum Kasteel en het dagcentrum van bezigheidstehuis 
Muylenberg vanaf deze zomer gedurende 1 maand een aangepaste vakantieopvang voor kinderen met een 
handicap realiseren in de gebouwen van dagcentrum Kasteel (theater Stap) in de Brugstraat, te Turnhout. 
Ouders van deelnemende kinderen zullen 9 Euro per opvangdag dienen te betalen.  
 
 
Vraag van raadslid Paul Meeus ivm onderwijsbeleid 
In het vorige bestuursakkoord “Turnhout centrumstad op mensenmaat” CD&V – sp.a Stad Turnhout 2007 tot en 
met 2012” stond: “Het lokaal bestuur voert een eigen onderwijsbeleid als net- en niveau-overschrijdende 
coördinator en stimulator. Ze vervult een belangrijke brugfunctie niet alleen tussen de onderwijspartners, maar 
ook tussen onderwijs en de andere beleidsdomeinen (economie, sociale zaken, cultuur, sport, preventie, 
veiligheid, milieu …).” 
In het jongste verkiezingsprogramma van N-VA kwamen al deze elementen haast simultaan eveneens aan bod. 
Ook al is er momenteel nog geen beleidsplan Onderwijs, toch ligt het logischerwijze voor de hand dat de drie 
coalitiepartners hierin niet van standpunt veranderd zullen zijn tegen de tijd dat er mogelijk ooit een beleidsplan 
ter zake het licht zal zien. 
1. Zullen deze uitgangspunten overeind blijven in de beleidskeuzes inzake onderwijs van de nieuwe 

meerderheid? 
2. Op welke wijze zal het onderwijsbeleid als net- en niveau-overschrijdende coördinator en stimulator 

herkenbaar zijn? Op welke wijze participeren de scholen hieraan? 
3.  
a. De brug tussen economie en onderwijs lijkt in Vlaanderen een evidentie. Het ligt als een rode draad 

doorheen alle onderwijsprogramma’s en beleidskeuzes ter zake van de diverse bestuursniveaus. Hoe zal dat 
deze legislatuur geconcretiseerd worden in Turnhout? 

b. In welke mate is er overleg met het bedrijfsleven en de scholen in het kader van stages, scholing en het 
nemen van een start op de arbeidsmarkt? 

c. In welke mate zijn de scholen hierin vragende partij en hoe kunnen zij desgevallend aangemoedigd worden 
om deze problematiek ter harte te nemen in het belang van hun leerlingen/studenten? 

d. Welke ‘know-how’ heeft het stadsbestuur in huis om deze onderwijsaangelegenheid ten gronde en met kans 
op succes te sturen? 



e. Welke concrete acties ter zake worden reeds voorzien in functie van het volgende schooljaar? 
 
 
Vraag van raadslid Peter Roes betreffende kleuteronderwijs 
Kleuterschool Jozef Simonslaan: 
klopt het dat er zeer weinig inschrijvingen zullen zijn voor 2013/2014 voor deze kleuterschool ? 
en heeft dit een gevolg voor het schooltje? 
en wordt sluiting overwogen? 
 
 
Vraag van raadslid Marc Boogers betreffende schone kleren 
 Tijdens de vorige legislatuur schreef het Turnhoutse Stadsbestuur zich in in de Schone Kleren Campgane 
waarbij zij zich engageerde om: 
- bij aankopen van werkkledij van het gemeentepersoneel rekening te houden met arbeidsnormen bij de 

productie van werkkleding 
- bij volgende aankopen arbeidsnormen te integreren in de bestekken. Hierbij wordt 

een werkgroep samengesteld van ambtenaren van diverse departementen betrokken bij het aankoopbeleid 
van werkkleding. 

Door dit raadsbesluit laat Turnhout zien dat zij het belangrijk vindt dat kleding wordt geproduceerd onder sociaal 
verantwoorde omstandigheden. Spijtig genoeg gebeurt dit vaak nog niet, denken we maar aan de ramp in de 
textielfabriek in Bangladesh op 22 april jongstleden. 
In hoeverre houdt Turnhout effectief rekening met de toeleveringsketen van werkkledingbedrijven en de 
arbeidsomstandigheden in de kledingindustrie? 
Koopt zij effectief werkkleding aanbevolen door de Schone Kleren Campagne? 
 
 
Vraag van raadslid Reccino Van Lommel: Kansarmoedeplan voor jongeren in Turnhout 
Graag had ik -gelet op het hoge cijfer in Turnhout- op de commissie vernomen wat het beleid is van de 
stad en welke stappen ondernomen werden/worden op korte en lange termijn dat kan worden samengevat in een 
actieplan 
 
 
Punten agenda gemeenteraad 
 
 
 
Uit het college 
 
 
 
Varia 
 
 
 


